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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitter,

Zoals u weet is in de zomermaanden de kans groot dat er niet alleen afual in de gft-container zit maar

dat deze ook is gevuld met maden. Vliegen ruiken de afualcontainers al van ver en als ze er eenmaal

in zitten leggen ze eitjes op de afualresten waar vervolgens maden uit komen. Staat de zon op de

afualcontainer dan wordt dit proces ook nog eens versneld. Vele Roosendalers ervaren overlast
hiervan. Niemand wil een afualcontainer waar maden en insecten in en uit krioelen.

Gelet hierop hebben de fracties van D66 Roosendaal en PvdA Roosendaal de volgende raadsvragen:

1- Bent u bekend met het bovenstaande? Zoja; wat heeft u beleidsmatig gedaan hiertegen? Zo nee;

bent u bereid beleidsmatig op te treden?

2- ls het mogelijk om gelet hierop de gft-afualbak wekelijks of anders twee keer per maand - voor de

maanden juli, augustus en september - op te halen in plaats van I keer per maand?

3- Een andere manier om overlast van maden tegen te gaan is investeren in ondergrondse

containers. Hoe staat het college tegenover dit idee?

Wij kijken uit naar uw spoedige beantwoording.
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1- Bent u bekend met het bovenstaande? Zoja; wat heeft u beleidsmatig gedaan hiertegen? Zo

nee; bent u bereid beleidsmatig op te treden?

1. Jazeker, de overlast in de zomermaanden is bekend. Elke zomer worden daarom online tips

gecommuniceerd die de overlast zoveel mogelijk beperken. Ook staat een overzicht van tips op de

site. Zie hiervoor www.rsdaandebak.nl/themas/hoe-voorkom-ik-stinkende-containers/

2- ls het mogelijk om gelet hierop de gft-afvalbak wekelijks of anders twee keer per maand -

voor de maanden juli, augustus en september - op te halen in plaats van I keer per maand?

2. Op dit moment wordt de GFTE bak al 1x per 2 weken gratis aan huis opgehaald. Het nog

verder verhogen van deze frequentie in de zomer brengt hoge extra kosten met zich mee. Door de

tips op te volgen worden veel problemen van overlast voorkomen'

3- Een andere manier om overlast van maden tegen te gaan is investeren in ondergrondse

containers. Hoe staat het college tegenover dit idee?

3. Voor hoogbouw wordt reeds geïnvesteerd in het plaatsen van semi-ondergrondse containers

Voor laagbouw is dit niet haalbaar vanwege het grote aantal benodigde containers.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geÏnformeerd

Hoogachtend,
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